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Nový rektor chce z ČVUT vytvořit významnou výzkumnou
univerzitu
Praha 7. března (ČTK) - Nový rektor Českého vysokého učení technického v Praze (ČVUT) Václav Havlíček bude
během svého čtyřletého funkčního období usilovat o to, aby pražská technika byla významnou výzkumnou univerzitou
v celoevropském měřítku. Chtěl by také zlepšit komunikaci se studenty a zvýšit dynamiku rozvoje školy, řekl dnes
novinářům krátce před slavnostní inaugurací v Betlémské kapli.
    Elektrotechnik Havlíček nahradil v čele pražské techniky Jiřího Witzanyho, který školu vedl uplynulých šest let. Nový
rektor se oficiálně své funkce ujal 1. února. V prosinci Havlíčka v opakované volbě zvolil akademický senát a v lednu
ho jmenoval spolu s dalšími rektory prezident.
    Za důležité považuje, aby se zintenzívnila výzkumná a vědecká práce na ČVUT. Škola podle něj má řadu odborníků na
světové úrovni. Chtěl by také, aby se zvyšoval počet volitelných předmětů, zejména humanitních a ekonomických. Bude
podporovat i vznik nových studijních oborů a mezioborového studia na více fakultách. Cílem je přilákat na ČVUT více
studentek. "Chceme vytvářet nové studijní programy a obory atraktivní pro celou populaci, nejen pro muže. Například
naše nejmladší fakulta biomedicínského inženýrství může přitáhnout řadu dívek," myslí si Havlíček.
    Rádi by budovali svá centra v regionech, v nichž by mohli prý také najít "schopné dívky". U současných studijních
programů by rádi zvýšili propagaci tak, aby ukázali, že i v tradičních oborech je dostatek prostoru pro ženy. "Mě například
mrzí, že nejmenší podíl dívek je na elektrotechnické fakultě, kde se vyučuje i informatika a zakládáme tam nový obor
softwarové technologie a management, který by mohl být děvčatům bližší," uvedl.
    Havlíček chce na techniku přilákat co nejvíc kvalitních studentů, nemá ale nic proti tomu, že některé fakulty berou téměř
všechny uchazeče. "Já osobně bych nejradši bral všechny uchazeče na všechny fakulty, pokud by to bylo technicky
možné," řekl. Výsledky ze střední školy o uchazeči mnoho nevypovídají a přijímací zkouška je jen jednorázová záležitost,
při které může i dobře připravený zájemce selhat. Náročný první semestr může zajistit dostatečnou kvalitu studentů,
míní. Není podle něj nic špatného na tom, že technické obory dokončí 60 až 70 procent studentů.
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